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1. Innledning 

Landsstyret har fram til 1.7.2021 bestått av 
 
Leder   Kjellaug Kristiansen Jota     Hedmark 
Nestleder  Laurentse Foss     Oslo 
Økonomiansvarlig Inger-Marie Stokker    Oslo 
Sekretær  Jan Dybvik      Buskerud 
Styremedlem  Geir Gjelsten      Sunnmøre    
   Eli M. Ludvigsen     Hordaland 

Ingvar Kjøren     Oslo 
   Tor Ivesdal      Stavanger 
   Svein Erling Berg     Harstad 
1. varamedlem Unni Lisbeth Johansen    Agder 
2. varamedlem Brit Vestrum Strand    Trøndelag Nord   
3. varamedlem Gerd Solborg      Tromsø 
4. varamedlem Birger Angelsen     Mo 
Revisor  Elin Rytterager     Oslo 
Vararevisor  Stein Ingebrigtsen     Telemark 
 
Etter Landsmøtet 7.- 8. juni 2021 og med virkning fra 1.7.2021 har Landsstyret bestått av 
 
Leder   Kjellaug Kristiansen Jota    Hedmark 
Nestleder  Jan Bekkevold     Østfold 
Økonomiansvarlig     Inger-Marie Stokker             Oslo 
Sekretær  Else M Myhre                        Oslo 
Styremedlem           Geir Gjelsten      Sunnmøre 
                                Eli M Ludvigsen     Hordaland 
                                Ingvar Kjøren      Oslo 
                                Irene Myklebust     Haugesundsregionen 
   Ann Karin Tenggren              Salten og Lofoten 
1.varamedlem            Holger Zachariassen             Agder 
2.varamedlem  Birger Angelsen     Mo 
3.varamedlem  Leif Bredli      Gudbrandsdal 
4.varamedlem  Aase Marit Torsen               Romerike/Glåmdal 
Revisor  Laurentse Foss     Oslo 
Vararevisor  Stein Ingebrigtsen     Telemark 
 
Revisor møter med tale- og forslagsrett, men uten stemmerett, på de landsstyremøtene som 
behandler regnskap. 
 
2. Styrer og utvalg 

 

Postens Pensjonistforbund deltar i følgende styrer/utvalg/komiteer: 
 
• Sentralstyret og Landsstyret i Pensjonistforbundet. 
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• Samarbeidskomiteen mellom Pensjonistforbundet og pensjonistforbundene i offentlig sektor 
(SAKO) 

• Nordisk Postpensjonistunion (NPPU) 
 
Postens Pensjonistforbund er representert i Landsstyret i Pensjonistforbundet ved leder og med 
økonomiansvarlig i Sentralstyret.  
Økonomiansvarlig er utpekt som prosessansvarlig i Pensjonistforbundets arbeid med 
organisasjonsutvikling av forbundet. 
Leder deltar i samarbeidskomiteen (SAKO).  
Nordisk Postpensjonistunion (NPPU) består av de tre lederne fra Danmark, Norge og Sverige. I 2019 
ble det besluttet at tidligere samarbeid i NPPU skulle opphøre – likevel slik at lederne i de 3 landene 
holder kontakt på e-post når det er behov for det. I 2020 og 2021 har det vært lite kontakt mellom 
lederne. Dette skyldes delvis at aktiviteten i de tre landene er veldig ulik og uten felles fokusområder 
i tillegg til generelt lav aktivitet på grunn av coronaepidemien. All kontakt skjer skriftlig mellom 
lederne.  
 
3. Møter og seminarer 
 
Landsmøtet ble avviklet digitalt på ZOOM i tiden 7.- 8. juni 2021. Arbeidsutvalget, dirigenter, 
sekretærer og IKT-støtte, Asbjørn Ness, var samlet på Thon Hotell Arena i Lillestrøm for å 
administrere møtet.  
 
I tillegg til tradisjonelle landsmøtesaker fikk Landsmøtet besøk av prosjektleder Anne Berit Rafoss 
fra «Rådet for et aldersvennlig samfunn», HR-direktør Nina Yttervik fra Posten Norge og 
forbundsleder Jan Davidsen fra Pensjonistforbundet.  
 

Det relativt lave aktivitetsnivået vi avsluttet 2020 med på grunn av Covid-19 fortsatte inn i 2021.  
Det har medført at mange medlemsmøter/kaffetreff og turer er avlyst, spesielt i første halvår. 
Situasjonen ble litt lettere etter sommeren og det medførte at det var mulig å forsiktig ta opp igjen 
enkelte aktiviteter, dog med antallsbegrensninger og avstandsregler mv.  
 
På grunn av restriksjonene har Arbeidsutvalget gjennomført 8 møter på ZOOM mens 3 av møtene har 
vært fysiske. 2 av Landsstyrets møter har vært gjennomført på ZOOM mens 1 møte har vært fysisk.  
 
På 1 av landsstyremøtene har det vært ekstern innleder i tillegg til interne saker. Det var på 
landsstyremøtet 24.11. hvor Hans Ekornholmen fra Pensjonistforbundet innledet om 
Velferdsteknologi.  
 
Det er ikke tradisjon for å avholde lederkonferanse samme år som det avholdes landsmøte. 
Landsstyret besluttet likevel at det skulle avholdes en fysisk, felles samling mellom lederne og 
Landsstyret så snart forholdene gjorde det mulig. Behovet for å samles etter Landsmøtet og bli kjent 
med nye tillitsvalgte i forbundet var tydelig, og det ble vurdert som viktig å kunne være samlet for å 
få en felles oppstart av landsmøteperioden. Det ble også besluttet at Brukerstøtte skulle inviteres til 
samlingen. I den anledning fikk Brukerstøtte i oppdrag å utarbeide et gjennomførbart opplegg for å 
bygge opp kompetanse rundt forbundets epostsystem og nettsider. Samlingen ble gjennomført på 
Thon Hotell Airport i tiden 5.-6. oktober. Tema i samlingen var «Etter landsmøtet» med vekt på 
vedtektsendringer og handlingsplanen for perioden, og «Etter stortingsvalget» med vekt på 
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eldrepolitikk med utgangspunkt i Pensjonistforbundets aktivitet under Arendalsuka og diskusjon om 
vårt eget engasjement i lys av dette.  
Protokollene/referatene fra møtene har gjennom hele året blitt lagt ut på forbundets hjemmeside.  
 
Postens Pensjonistforbund har vært representert i møter som følger: 
 

• Sentralstyre- og landsstyremøter i Pensjonistforbundet 
• Møter i Pensjonistforbundet angående forberedelser til Trygdeoppgjøret og innspill til 

Statsbudsjett 
• SAKO-konferanse og Helsekonferanse på Gardermoen 
• Nasjonal konferanse for et aldersvennlig samfunn på Gardermoen 
• Samarbeidsmøte med Posten Norge 
• Arendalsuka 

 
Arbeidsutvalget har videre vært representert i følgende møter mv. i avdelingene: 
 

• 29.9.  Kjellaug Kristiansen Jota  medlemsmøte    Hedmark (Elverum) 
• 2.11.   Kjellaug Kristiansen Jota  medlemsmøte    Vestoppland   
• 28.11.  Jan Bekkevold   medlemsmøte     Gudbrandsdal 
• 2.12.   Jan Bekkevold   medlemsmøte     Trøndelag Nord 
• 9.12.             Kjellaug Kristiansen Jota  medlemsmøte     Hedmark (Tynset) 

                        
        
4. Aktiviteten i avdelingene 
 
Covid-19 skapte utfordringer for avdelingenes gjennomføring av årsmøter. Det ble sendt ut 
informasjon om mulighetene for skriftlige årsmøter med beskrivelse av fremgangsmåte og et 
svarskjema til bruk i denne sammenheng. Det ble også gitt utvidet frist til utgangen av april for 
gjennomføring av årsmøter. Arbeidsutvalget hadde tett oppfølging med avdelingens planlegging og 
gjennomføring av årsmøter. 
 
Av møtereferater og andre meldinger går det frem at avdelingene i hovedsak fungerer greit. Det er 
registrert en rimelig bra verveaktivitet i mange avdelinger, men det er store variasjoner. Covid-19 ble 
en begrensning for vervearbeidet, men til tross for det rekrutteres det fortløpende nye medlemmer 
til forbundet. 
Vi har fortsatt utfordringer når det gjelder å skape interesse for arbeidet med faglige spørsmål, 
men det er et mål å skape interesse for økt deltakelse lokalt når det gjelder arbeidet med å skape et 
aldersvennlig samfunn. Pensjonistenes deltakelse og synlighet i kommunene blir bare viktigere og 
viktigere etter hvert som levealderen øker.   
 
Landsstyret vedtok i 2019 at det skulle settes i gang et styrekurs i avdelingene. Det ble gjennomført 
3 kurs, og flere hadde meldt inn ønske om å avvikle kurset i løpet av 2020, men smittesituasjonen 
knyttet til Covid-19 har hindret avdelingene å gjennomføre kursene. Det har heller ikke vært mulig å 
gjennomføre kurs i 2021, men styrekurs er et satsningsområde for 2022.  
 
Arbeidsutvalget har vært til stede på følgende jubileer: 
 
2.10.  Østfold 30 års jubileum  Kjellaug Kristiansen Jota 
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23.10.  Hedmark 30 års jubileum  Kjellaug Kristiansen Jota 
 
Trøndelag Sør skulle ha feiret 50 års jubileum i år, men har måttet skyve jubileet til 2022 på grunn 
av Covid-19. 

 
 
5. Informasjon 
 
Postens Pensjonistforbund disponerer inntil 1 side i bladet Pensjonisten. Etter avtale kan dette 
utvides til ca. 1 ½ side dersom stoffmengden krever det. Gjennom året er denne siden fullt utnyttet. 
Flere av våre medlemmer har sendt inn stoff til forbundet eller direkte til redaktøren av 
Pensjonisten. Avdelingene og enkeltpersoner er flere ganger oppfordret til å sende inn stoff. Det er 
vanskelig å skape bred interesse for dette arbeidet, men enkeltpersoner og noen avdelinger bidrar 
godt til at vi kan fylle siden med godt stoff. 
 
Vårt epostsystem brukes nå i hovedsak i all informasjon til og fra avdelingene. Enkeltmedlemmer 
henvender seg til forbundet i denne felles epostkassen. Systemet fungerer rimelig greit, men vi ser 
at enkelte avdelinger ikke er ofte nok inne på epostadressen. Viktig informasjon til avdelingene når av 
denne grunn ikke frem/eller sent frem og er et hinder for god kommunikasjon mellom forbundet og 
avdelingene. 
 
Forbundets hjemmeside brukes til å gi informasjon ut til avdelinger og medlemmer om aktuelle saker 
– både i forbundet og fra Pensjonistforbundet. På hjemmesiden kan medlemmene også finne de 
viktigste dokumentene til forbundet som f.eks. protokoller, vedtekter, handlingsplaner i tillegg til 
aktuelle nyheter. Det finnes også lenker til andre viktige nettsider. 
 
Flere avdelinger har tatt i bruk sin hjemmeside på en aktiv måte. Brukerstøtte har nå utarbeidet et 
kursopplegg som Landsstyret har godkjent at gjennomføres for at tillitsvalgte i avdelingsstyrene skal 
bli i stand til å bruke epostsystemet og hjemmesidene på en aktiv måte. Opplæringen har startet 
høsten 2021 og vil bli intensivert i 2022.  
 
Brukerstøtte for våre datasystemer skal bistå avdelingene/forbundet i arbeidet. Brukerstøtten har 
systematisert hvordan dette arbeides skal skje og holder brukerveiledningene oppdatert. 
Avdelingene er orientert om dette og informasjon finnes også på forbundets hjemmeside.  
 
Ved utgangen av året består Brukerstøtte av 3 personer. Holger Zachariassen overtar som leder 
etter Karl Gudmund Helland mens Knut Hovslien fortsetter og Roy Charles Lund titrer utvalget fra 
nyttår. 
 
6. SAKO samarbeidet 
 
Årets SAKO-konferanse ble gjennomført fysisk på Quality Airport Hotel Gardermoen i sammenheng 
med årets Helsekonferanse i tiden 19. -20. Kjellaug Kristiansen Jota, Jan Bekkevold, Else M Myhre, 
Stein Ekle, Ingvar Kjøren og Ann Karin Tenggren deltok fra Postens Pensjonistforbund. I tillegg 
deltok Inger-Marie Stokker som medlem av sentralstyret i Pensjonistforbundet. 
Det har gjennom året vært avholdt 2 møter på Teams i SAKO 
 
7. Saker til behandling 
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7.1.Pensjons-/trygdeoppgjøret 
 
Trygdeoppgjør 2021 ble til slutt et godt oppgjør for pensjonistene. Resultatet ble en økning på 3,83 
prosent på årsbasis, det vil si 5,36 prosent fra 1. mai 2021. Den tidligere beregningsmodellen ble 
forkastet og det ble besluttet at alderspensjon fra folketrygden i 2021 skal reguleres med et 
gjennomsnitt av lønns- og prisveksten, men ikke høyere enn lønnsveksten. Et politisk forlik i 
Stortinget mellom SV, FrP, Senterpartiet og Arbeiderpartiet bidro til at det ble gitt en særskilt 
kompensasjon for trygdeoppgjøret i 2020, tilsvarende differansen mellom dagjeldende 
reguleringsprinsipper og regulering som faktisk gjennomsnitt av lønns- og prisvekst.  
Pensjonistforbundet gjennomførte en rekke møter med opposisjonen på Stortinget.  
 
Pensjonistforbundet kjemper kontinuerlig for bedring av minstepensjonistene og har fått innfridd 
sine krav gjennom Statsbudsjettet 3 ganger. Enslige minstepensjonister sliter mest og har en pensjon 
på kroner 202818. Pensjonistforbundets krav er at minstepensjonen må økes til minst kroner 240000 
slik at den overstiger EU`s fattigdomsgrense. 

 
7.2 Statsbudsjettet 
 

Pensjonistforbundet gir innspill til og har møter med ansvarlig statsråd angående statsbudsjettene. 
Dette skjedde også ved statsbudsjettet for 2021 og 2022. Postens Pensjonistforbund har også vært 
med å utarbeide kravene som Pensjonistforbundet presenterer for statsråden og det som 
kommuniseres i forhold til Stortingets organer. Postens Pensjonistforbund er også representert i 
møtene med statsråden. I tillegg til trygdeoppgjøret og krav som gjelder den økonomiske utviklingen 
for pensjonister har det vært fremmet krav som skal forbedre pensjonistenes livskvalitet. Som 
eksempler kan nevnes mat på sykehjem, tannhelsekostnader og kommuneøkonomien generelt. 
 

 
7.3. Status Handlingsplan 
 

Handlingsplan for perioden 2018 – 2021 ble vedtatt på Landsmøtet på Lillestrøm 15. – 16.5.2018, og ny 
handlingsplan for perioden 2021- 2024 ble vedtatt på digitalt landsmøte 7.-8. juni 2021. Den nye 
handlingsplanen er gjennomgått i høstens landsstyremøte og konkrete prioriteringer er foretatt, se 
nærmere under Organisatoriske forhold. 
 
 
7.4. Interne mål/saker 
 
Organisatoriske forhold 
 
Organisasjonsundersøkelsen i Postens Pensjonistforbund, som ble gjennomført i 2020, ble 
sluttbehandlet i april. Svarene fra avdelingene viser at det finnes en del felles utfordringer, men ikke 
av en slik grad at det anbefales å gjøre endringer i strukturen. Mindre og små avdelinger har ofte 
utfordringer med å få tilstrekkelig antall tillitsvalgte slik vedtektene foreskriver. Landsstyret tok 
dette til følge og fremmet for Landsmøtet en endring som gjør at avdelinger med færre enn 100 
medlemmer kan velge færre tillitsvalgte i styrene. Nødvendige vedtektsendringer ble vedtatt av 

Landsmøtet. Med stor geografisk spredning på medlemmene er det også en utfordring for mange 
avdelinger å nå fram til medlemmene med fysisk fellesskap og dermed tilstrekkelig engasjement.  
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Landsstyret har også behandlet et forslag fra to avdelinger om å vurdere hvorvidt det er behov for å 
vedtektsfeste handlingsregler for forbundet når kommunegrensene endres. Landsstyret besluttet at 
det ikke er behov for å foreta vedtektsendringer for å vareta dette.   
 
Opplæring av tillitsvalgte har vært et mye diskutert område. Kursopplegg er utarbeidet både når det 
gjelder styrearbeid og bruk av forbundets IKT-systemer. Styrekurs har det ikke vært mulig å 
gjennomføre på grunn av Covid-19, men kurs i regi av Brukerstøtte har startet opp i løpet av høsten. 
Dette er kurs som vil bli prioritert i 2022.  
 
I tillegg til opplæring av tillitsvalgte er det arbeidet mye med å kunne tilby medlemmene opplæring i 
digitale medier som nettbrett og telefon. I samarbeid med Pensjonistforbundet er det nå testet ut 
et opplegg med Pensjonistforbundets kursmateriell i Oslo. Opplegget er nå beskrevet og gjort kjent 
for samtlige avdelinger med håp om at det blir tatt videre i medlemsmøter, og tilrettelagt for 
gjennomføring av kurs i mindre grupper med veiledere. Bakgrunnen for å appellere til opplæring i bruk 
av digitale medier er å sette medlemmene i stand til å betjene enkle tjenester på nettet. Dette vil 
bidra til å hindre utenforskap og ensomhet, noe som er viktig i vår tid. 
 
Verving som ble satt på agendaen i 2020 er blitt vanskelig i 2021 på grunn av Covid-19. En del 
avdelinger har likevel hatt en betydelig vekst i medlemstallet. 
 
Håndboka for tillitsvalgte, som ble utarbeidet i 2018, er oppdatert også i 2021. Håndboka er 
tilgjengelig på hjemmesiden og er ment som et hjelpemiddel for tillitsvalgte i det daglige arbeidet i 
avdelingene. 
 
Brukerstøtte har oppdatert malene som ligger tilgjengelige på nettsiden til bruk for avdelings- 
styrenes tillitsvalgte. 
 
Brukerstøtte har også foretatt en del oppgraderinger i Medlemssystemet med bakgrunn i ønsker fra 
avdelingene.  

 

Brukerstøtte har avsluttet arbeidet med å vurdere et elektronisk arkivsystem, JottaCloud, som ble 
vurdert for å kunne brukes gjennom hele organisasjonen. Systemet er kort og godt for krevende. 
Brukerstøtte anbefaler at vi både sentralt og lokalt heller bruker allerede eksisterende systemer 
som E-postsystemet og Nettsidesystemet som arkivsystem. 
 
Arbeidsutvalget og Brukerstøtte har arbeidet med å finne en løsning der uaktuelle dokumenter under 
fanen «Dokumenter» kan bli skjult. Dette er nå løst på en god måte. Dokumenter som tas bort fra 
nettsiden blir ikke slettet, men kan gjenfinnes i et skjult «arkiv». Dette vil gjøre 
nettsiden(Dokumenter) mer oversiktlig, og det blir lettere å finne fram til dokumenter som er 
aktuelle. 
 
Forberedelsene til Landsmøtet har nødvendigvis tatt mye oppmerksomhet og er behørig referert i 
Arbeidsutvalgets protokoller. Se også punkt 3 ovenfor. 
 

 
Økonomi i Postens Pensjonistforbund 
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Det er søkt om støtte fra de ordninger som er tilgjengelig sentralt. Vi fikk i 2021 tilskudd fra Posten 
med kr. 650 000,-. Flere avdelinger har etablert ordninger med grasrotandel og deltakelse i bingospill 
som har medført økte inntekter til avdelingene. I tillegg er det en del avdelinger som søker om og kan 
få tilskudd fra kretsene i Fagforbundet. Noen få avdelinger får også tilskudd fra kommuner/eldreråd 
m.v. 
 
Kontingenten for medlemmer i Postens Pensjonistforbund, vedtatt av Landsstyret, for 2021 har 
vært: 
 
 2021 
Medlemmer av Fagforbundet  102 
Medlemmer av Postens Pensjonistforbund     321 

 
 

 

Oppmerksomhet ved dødsfall 

Avtalen som vi har med Posten Norge og som går ut på at Postens Pensjonistforbund foretar bestilling 
av kranser/blomster til pensjonerte postansatte som går bort, ser ut til å virke som forutsatt. Det er 
de enkelte avdelingene som foretar bestillingene og Posten dekker utgiftene. I løpet av 2021 ble det 
bestilt 196 kranser til postpensjonister som gikk bort. Dette beløper seg til kr. 373.424,25. 
 

Politiske mål 
 
På alle disse områdene samarbeider vi med/gjennom Pensjonistforbundet. Politiske mål som er satt i 
Handlingsplanen må løses gjennom de årlige trygdeoppgjørene og kravene fra Pensjonistforbundet i 
forhold til Statsbudsjettene. 
Vi ba avdelingene om å engasjere seg i arbeidet med å få inn dyktige representanter i eldrerådene i 
kommuner og fylker på generell basis. Dette førte til at mange postpensjonister ble medlemmer av 
eldreråd ved forrige valg. Perioden varer i 4 år og vi bør ta sikte på å påvirke til dette ved neste valg 
også.  
 
8. Regnskap 2021 
 

Forbundet har mottatt statstilskudd for 2021 på kr. 401.350, -. Vi har mottatt kr. 374 407,- i 
momskompensasjon som fordeler seg som følger: sentralt kr. 211 732,- og til avdelingene kr. 162 
775,-. 
 
 
9.  Medlemstall/-verving 
 
9.1. Medlemsbevegelse 
 

Vi har i løpet av 2021 hatt en netto nedgang på 46 betalende medlemmer og har pr. 31.12.2021, 6020 
betalende medlemmer. Vervepremien har vært kr. 100,- for hvert nytt medlem. 238 nye medlemmer 
innebærer at det er utbetalt til sammen kr. 23.800, - i vervegodtgjørelse til avdelingene. De nye 
medlemmene verves både fra Fagforbundet og avdelingene – noe som tilsier at det gjøres et bra 
arbeid på dette området. 
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Det er en avtale med Fagforbundet som går ut på at alle som er organisert i Fagforbundet, og som 
slutter, får et brev om å bli innmeldt i Postens Pensjonistforbund, og avdelingene følger opp den 
enkelte. I tillegg får vi en liste fra Posten over alle ansatte som går ut i pensjon. På den måten fanger 
vi opp nye pensjonister som ikke er medlemmer i Fagforbundet.  
Vi har nå fått god erfaring med medlemssystemet og gjort noen få justeringer/oppdateringer og 
forbedringer blant annet på rapporter. Tilbakemeldingene fra avdelingene er gode, og det gjøres en 
god jobb med ajourføring i avdelingene.  
 
9.2 Medlemsoversikt pr. 31.12.2021  
 

  
Bet. 
medl. 

Bet. 
medl. 

Bet. 
medl. 

Bet. 
medl. 

Avdeling 2018 2019 2020 2021 

Oslo 897 856 859 854 
Østfold 285 272 260 266 
Romerike/Glåmdal 291 295 298 293 
Hedmark 309 312 300 292 
Gudbrandsdalen 223 227 226 225 
Vestoppland 168 161 159 156 
Vestfold 217 226 233 229 
Buskerud 328 329 330 325 
Telemark 196 197 198 195 
Stavanger 321 319 307 296 
Agder 300 305 319 315 
Hordaland 494 491 487 468 
Sunnhordland 89 84 95 92 
Haugesundsregionen 201 203 200 196 
Sunnmøre 153 151 151 173 
Romsdal 93 92 97 92 
Nordmøre 89 84 80 83 
Sogn og Fjordane 284 274 254 247 
Trøndelag Sør 299 322 329 342 
Trøndelag Nord 138 137 149 161 
Salten og Lofoten 200 202 200 183 
Vesterålen 51 54 47 49 
Mo 60 72 66 73 
Helgeland 83 92 79 77 
Tromsø 172 164 156 158 
Midt-Troms 108 116 115 112 
Harstad 75 72 72 68 

SUM 
 

6 124 6 110 
 

6 066 
 

6020 
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10. Sluttord 
 
Postens Pensjonistforbund kan se tilbake på et uvanlig arbeidsår. Ved starten av året håpet vi på at 
de tiltakene som nå var planlagt satt i gang – både på opplæring av tillitsvalgte og verving – skulle gi 
økt aktivitet og interesse ute i avdelingene. Imidlertid ble hele samfunnet også i 2021 rammet av en 
pandemi som har skapt store forstyrrelser i bl.a. i gjennomføringen av opplæringen og vervingen samt 
andre aktivitetene i avdelingene. 
 
Landsstyret er likevel fornøyd med at Landsmøtet kunne gjennomføres. Det er grunn til å være stolt 
over at møtet ble gjennomført digitalt for første gang og med gode tilbakemeldinger. Bruk av digitalt 
utstyr er trolig kommet for å bli også i vårt forbund. Landsmøtet la vekt på dette også i den nye 
handlingsplanen og det blir en viktig oppgave framover å tilrettelegge for at dette kan skje i hele 
organisasjonen.  
 
Vi er fornøyde med resultatene fra trygdeoppgjøret for 2021, men det gjenstår fortsatt mange 
utfordringer før vi har skapt et aldersvennlig samfunn. Det er stort fokus på dette arbeidet i mange 
deler av samfunnslivet og det er grunn til tro at vi vil se betydelige framskritt i tiden som kommer. 
Dette vil vi være med å bidra til både gjennom arbeidet i Postens Pensjonistforbund og 
Pensjonistforbundet. 
 
Postens Pensjonistforbund vil rette en spesiell takk for samarbeidet med Pensjonistforbundet og for 
forbundets innsats i 2021. Takken er spesielt knyttet informasjon vi har fått om Covid-19 regulering-
ene, men også om den stå-på-viljen og det høye aktivitetsnivået som forbundet har holdt.  
 

Oslo, 5.april 2022 
 
 
Kjellaug Kristiansen Jota  Jan Bekkevold           Inger-Marie Stokker 
     (sign.)                                        (sign.)                                                      (sign.) 
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Else M Myhre   Geir Gjelsten    Eli M. Ludvigsen 
     (sign.)                                             (sign.)                                             (sign.) 
 
 
Ingvar Kjøren   Irene Myklebust   Ann Karin Tenggren 
      (sign.)                                            (sign.)                                              (sign.) 
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